

JADUAL KATEGORI PROGRAM LATIHAN

Bil	Kategori Latihan	Jenis Aktiviti	Pengiraan Hari Latihan
1.	<p>Latihan</p> <p>Definisi :</p> <p>Aktiviti Latihan/Kursus yang dijalankan selama 6 jam secara bersemuka dan berterusan.</p>	<p>a. Kursus</p> <p>b. Seminar</p> <p>c. Konvensyen</p> <p>d. Bengkel</p> <p>e. Forum</p> <p>f. Simposium/Persidangan</p> <p>g. Kolokium</p> <p>h. Lawatan Rasmi Korporat/Sambil Belajar</p> <p>i. Klinik Kaunseling</p>	<p>i. Tempoh 6 jam berterusan diiktiraf sebagai satu (1) hari berkursus;</p> <p>ii. Kehadiran yang diambil kira hanya bagi kursus jangka pendek (tempoh kurang 3 bulan) manakala bagi kehadiran kursus jangka sederhana dan jangka panjang (tempoh melebihi 3 bulan) tidak akan diambil kira.</p>
2.	<p>Sesi Pembelajaran</p> <p>Definisi :</p> <p>Sebarang aktiviti latihan / pembelajaran secara bersemuka atau tidak bersemuka yang tempohnya kurang 6 jam.</p>	<p>a. Sesi Perkongsian Ilmu</p> <p>b. Perhimpunan Bulanan</p> <p>c. Program Penerapan Nilai-nilai Murni</p> <p>d. Program Sambutan/Program khas Sambutan bulan-bulan Islam/Perayaan yang mengandungi ucapan/ceramah/forum</p> <p>e. Pertemuan Mentor dan Menti</p> <p>f. Sesi Perbincangan / Perkongsian Idea Pengurusan Tertinggi/Tetamu Jemputan Khas</p> <p>g. Pembentangan Kertas Kerja di Seminar, Konvensyen, Simposium, Persidangan</p> <p>h. Sesi Kaunseling Perkembangan</p> <p>i. Menyampaikan Ceramah di dalam Kursus/Bengkel</p> <p>j. Lawatan Kerja</p> <p>k. <i>On-the-job training</i></p> <p>l. Latihan sangkutan</p> <p>m. Simulasi</p> <p>n. Lain-lain</p>	<p>i. Kehadiran 6 jam yang dikumpulkan dikira bersamaan 1 hari berkursus;</p> <p>ii. Bagi pertemuan mentor dan menti serta sesi perbincangan/perkongsian idea dengan pengurusan tertinggi, catatan perbincangan mestilah dibuat.</p>
3.	<p>Pembelajaran Kendiri</p> <p>Definisi :</p> <p>Kaedah pembelajaran yang berkonsepkan belajar atas daya usaha sendiri sama ada pembelajaran yang melibatkan secara bersemuka dan maya.</p>	<p>a. Penggunaan portal pembelajaran dalam talian yang diiktiraf oleh Kementerian/Jabatan seperti e-Pembelajaran Sektor Awam (EPSA)</p> <p>b. Pembacaan buku-buku ilmiah dalam Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris (Buku biasa/bentuk fizikal atau <i>e-book</i>)</p>	<p>i. Bagi pembacaan buku/bahan ilmiah, satu sesi pembentangan/ satu sinopsis perlu diadakan. Setiap pembentangan/ satu sinopsis diiktiraf sebagai satu hari berkursus bagi pembentang. Bagi mereka yang menghadiri sesi pembentangan akan dikira memperoleh 2 jam/sesi. Perincian kaedah pelaksanaan pembacaan buku/bahan ilmiah;</p>

JADUAL KATEGORI PROGRAM LATIHAN

Bil	Kategori Latihan	Jenis Aktiviti	Pengiraan Hari Latihan
3.	<p>Pembelajaran Kendiri</p> <p>Definisi :</p> <p>Kaedah pembelajaran yang berkonsepkan belajar atas daya usaha sendiri sama ada pembelajaran yang melibatkan secara bersemuka dan maya.</p>	<p>c. Pembacaan jurnal ilmiah/laporan kajian dan bahan ilmiah secara fizikal atau maya yang lain</p>	<p>ii. Bagi pegawai yang mengikuti kursus yang ditawarkan oleh EPSA, adalah tertakluk kepada peraturan yang ditetapkan bagi setiap modul. Pegawai yang telah mengikuti kursus dengan jayanya akan diiktiraf menghadiri kursus berdasarkan nilai jam dalam Surat Tamat Kursus EPSA yang boleh dijana melalui portal EPSA.</p>

KAEDAH PELAKSANAAN PEMBACAAN BUKU

Kategori Pegawai	Jenis Bahan Bacaan	Penentu Jenis Buku	Halaman	Pembentangan		Tempat Pembentangan	Pegawai Penilai	Sesi Soal Jawab	Pengiraan Hari Kursus
				Sinopsis	Tempoh Pembentangan				
JUSA/ GRED KHAS	Ilmiah	Ketua Jabatan / Panel Khas di Bahagian / Jabatan	Bebas	/	10-15 minit	Mesyuarat Pengurusan/ Sesi Perkongsian Ilmiah/ Perhimpunan Bulanan Bahagian/ Jabatan	Ketua Jabatan/ Pegawai sekurang-kurangnya 1 gred lebih tinggi daripada pembentangan	/	1 pembentangan / 1 sipsosis pembacaan buku adalah bersamaan dengan 1 hari kursus. Bagi mereka yang menghadiri sesi pembentangan akan dikira memperoleh 2 jam/sesi dan 3 sesi (6 jam) akan dikira bersamaan 1 hari kursus
				/	X	X		X	
				X	/	/		Diadakan di peringkat Bahagian, Jabatan, Unit, Cawangan	
Pengurusan & Profesional	Ilmiah			X	X				
Kumpulan Pelaksana	Umum/ Perkongsian Pengalaman Kerja			X	10-15 minit				

